
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde, mandag den 15.maj 2023 kl. 17.00 – 19.30 

 

Mødested: Ørstedvej – Personalerummet 

 

Til stede: Annemette, Birgitte, Lykke LN, Mette, Christian, Klaus, Lykke, Lone 

 

Afbud: Egon, Irma, Christina (?) 

 

 

Dagsorden:  

 

 Overskift 

 

Indhold/form Tid 

1. Godkendelse af 

dagsorden og referat 

 

Godkendt 17.00–17.10 

2. Velkommen til 

Annemette og 

præsentation af SB 

medlemmerne 

Annemette fortæller kort om sig selv og om sit 

ledelses- og læringssyn 

 

17.10-17.20 

3. SB Suppleringsvalg Orientering om processen  

Hvis der er en forælder fra SuperCentret der 

ønsker at sidde i skolebestyrelsen, er denne 

forælder automatisk valgt.  

Vi skal dog vente til efter 31. maj, hvor den 

nye styrelsesvedtægt vedtages.  

Processen: 

Christian ser på datoer i forhold til en proces.  

17.20-17.40 

4. Spisning  17.40-18.00 

4.  Fag- og 

opgavefordeling 

Understøttende undervisning, SFO- og Klub-

lektioner og disses omfang og placering. 

Annemette og Trine gennemgår køb af klub- 

og SFOtimer, og den besparelse der kan 

udmøntes her, som led i handleplanen.Med 

hensyn til placering af den understøttende 

undervisning som to-lærertimer godkender 

bestyrelsen denne afkortning af skoledagen.  

18.00-18.40 

5. Status 2. 

årgang/ledelse v. 

Christian 

Tilbagemelding fra mødet med Børne-

/Ungeudvalget den 9/5  

Der er ikke truffet afgørelse om tildeling af 

ekstra midler til tre klasser. Udvalget vil sætte 

punktet på dagsordenen igen, når/hvis 

årgangen rammer 52 elever.  

Hvis der 5. september 2023 er under 53 børn 

på årgangen, trækkes ca. 252.000 fra 

budgettet i dette budgetår, hvis vi bevarer tre 

klasser. 

 

Formanden udtrykker, at bestyrelsen ikke 

kommer til at pege på en sammenlægning på 

2. årgang. Hvis pengene til den tredje klasse 

ikke tildeles, vil formanden pege på, at 

underskuddet øges med de ca. 252.000 kr, 

som trækkes i budgettet. Annemette påpeger, 

at hvis budgettet skal overskrides ved 

bevaring af de tre klasser, skal pengene findes 

et andet sted. Vi kan ikke som ledelse 

godtage, at budgettet bevidst overskrides.  

18.40-18.55 



 
 

Der er forslag om at holde et forældremøde på 

2. årgang hvor synspunkter om 

sammenlægning/ikke sammenlægning tales 

igennem med fordele og ulemper.  

 

I forhold til den ekstra ledelsesressource: 

Denne beslutning er ikke truffet endnu. 

Christian går videre med ønsket til politikerne. 

Annemette påpeger, at denne beslutning ikke 

er hendes (eller ledelsens).  

Annemette har brug for at samle sit 

ledelsesteam på 4 ledere. Annemette mener 

ikke at det på nuværende tidspunkt er 

relevant at tale om fem ledere, når der er en 

handleplan i spil med besparelser alle andre 

steder i organisationen. 

6. Status arbejdsgrupper - Trivsel 

Der udleveres et udkast – eventuelle rettelser 

sendes til Lone, og det endelige udkast drøftes 

til næste møde. 

- Kommunikation 

Gruppen har endnu ikke påbegyndt arbejdet 

18.55-19.05 

7. Magtanvendelse Proces i forhold til magtanvendelser (Punkt på 

dagsordenen efter ønske fra én forælder) 

Annemette orienterer om begrebet 

magtanvendelse, og fortæller hvordan 

proceduren er.  

19.05-19.15 

8. Nyt fra 

 Formand 

 Skole 

 SFO 

Formand:  

Forældrerepræsentanter til samtaler om den 

pædagogiske leder 

 

19.15-19.20 

8. Evt. Årsmøde 

Sommerfest 

 

19.20-19.30 

 

 

Til næste møde: 

Princip for trivsel til godkendelse 

 

 

 

 


